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Schriftelijke vragen (technische en politiek inhoudelijke) inzake Begroting 2024 gemeente Boekel  
 

Fractie: DOP 

Contactpersoon: Matt Kanters 
 

Nr. Programma/ 

product/ 

paragraaf 

Blz. Technische 

vraag of 

Politiek 

inhoudelijke 

vraag1 

 

     

1  E.03 9 T Vraag: Welke uitvoeringstaken zijn door Meierijstad wel uitgevoerd en niet in de overeenkomst opgenomen, meerkosten € 166 k 

    Antwoord: Niet eerder in rekening gebracht en/of nieuwe taken: Poortwachtersfunctie, aanvraag Bbz, Heronderzoek bijzondere 

bijstand, mediation bij bezwaren, bezwaarafhandeling, klantbeheer Nuggers, heronderzoek loonwaardemeting, heronderzoek 

kinderopvang, diverse taken in relatie tot inburgering. Aangepaste normtijden: aanvraag bijzondere bijstand/minimabeleid, 

aanvraag loonkostensubsidie, aanvraag schuldhulpverlening, budgetcoaching. 

     

2 F.03 9 T Vraag: Wat is de verklaring van de kostenstijging cf. nieuw contract inzamelaars, meerkosten € 103 k. En wat is de verwachting in 

meerkosten voor de komende jaren? 

    Antwoord: De totaalkosten voor de afvalinzameling bestaan uit verschillende posten (zowel baten als lasten). 

De hoogste kosten komen voort uit contracten met de afvalinzamelaars. In 2024 stijgen de prijzen van de afvalinzameling fors 

door voornamelijk indexeringen op allerlei vlakken zoals bijvoorbeeld loonkosten, brandstofprijzen en afvalverwerkingskosten. 

Daarnaast vallen de opbrengstvergoedingen van oud papier en textiel lager uit dan verwacht en komt de 

zwerfafvalvergoeding tijdelijk te vervallen. Ook de komende jaren zijn we afhankelijk van de ‘landelijke’ indexeringen. 

     

3 3.4 23 T Vraag: Wat is de verklaring van het grote verschil van 1,3 miljoen in de totale lasten (excl. reserves) in 2022 met 2023. 

    Antwoord: Betreft extra afschrijving van de boekwaarde voetbalvereniging Boekel Sport in relatie tot privatiseren. En de 

eenmalige bijdrage in realisatie van twee kunstgrasvelden bij voetbalvereniging Boekel Sport. 

     

4 4.2.2 31 T Vraag: Wat betekent het voor de gemeente Boekel bij het niet kunnen uitvoeren van alle gemeente taken door problemen met 

invulling van vacatures in onze eigen gemeente en ook breed bij de gemeenten in de regio? 

    Antwoord: Het is altijd al een uitdaging geweest om een gezonde balans te houden tussen ambities, wettelijke taken aan de ene 

kant en middelen aan de andere kant. Deze uitdaging is inderdaad alleen maar groter geworden en vergt veel van de organisatie. 

Daar is Boekel niet uniek in. Door slimmer te werken, prioriteiten (bij) te stellen, vacatures via inhuur proberen in te vullen, 

denken we zoveel mogelijk taken toch uit te blijven voeren. Al is het dan wellicht in een ander tempo. 
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5 4.22 31 T Vraag: Wat is het percentage ziekteverzuim wat werk gerelateerd is van de 8,8%, en wat kunnen we hieraan doen/verbeteren? 

    Antwoord: Het percentage werk gerelateerd verzuim is 0.17. Dit is relatief laag ten opzichte van het totale percentage. We 

proberen in de vorm van preventie en begeleiding werk gerelateerd verzuim te voorkomen/verbeteren.   

     

6 4.2.2 31 T Vraag: In verband met openstaande vacatures, welke activiteiten worden nu uitgesteld of verschoven naar latere datum? 

    Antwoord: Op het vlak van ruimtelijke ordening maken we voor een beperkte periode pas op de plaats als het gaat om het 

behandelen van principeverzoeken. Dat heeft niet alleen te maken met een disbalans tussen capaciteit en hoeveelheid werk, maar 

heeft ook een relatie met de komst van de omgevingswet. Daarnaast bekijken we periodiek (mede aan de hand van het 

collegeprogramma) wat de voortgang is op de diverse taakvelden en of en zo ja, op welke wijze geplande activiteiten eventueel 

bijgesteld moeten worden. Indien dat aan de orde is, zal de raad via de reguliere rapportages daarover worden geïnformeerd. 

     

7 4.3.8.5 49 T Vraag: De structurele exploitatieruimte voor 2026 en 2027 is nihil. Hoe om te gaan met mogelijke financiële consequenties bij 

uitvoering van plannen en projecten als het mobiliteitsplan en een extra kindcentrum als voorbeelden. 

    Antwoord: Op dit moment laten de jaren 2026 en 2027 een tekort zien. De lobby voor extra middelen voor gemeenten vanuit de 

VNG richting het Rijk is volop gaande. Na de 2e kamerverziekingen zal er na coalitie vorming meer duidelijkheid ontstaan wat de 

gemeente gaan toekomen. Wij verwachten dat dit in de mei- of september circulaire 2024 gepresenteerd zal worden.  

     

8 4.3.8.6 50 T Vraag: Zijn er manieren, en zo ja welke, om de woonlasten voor onze inwoners te verlagen en daarmee de belastingcapaciteit te 

verminderen? 

    Antwoord: Ja, het is een keuze van de gemeenteraad om de woonlasten te verlagen. Het effect is dat er ook aan de uitgavenkant 

door de gemeenteraad keuzes gemaakt dienen te worden.  

     

9 4.4.4 52 T Vraag: Wanneer komt de evaluatie van de huidige vervangings- en uitbreidings- investeringsregeling? 

    Antwoord: De evaluatie van het (sport)accommodatiebeleid staat in de ‘Voortgang uitvoering Collegeprogramma d.d. februari 

2023 opgenomen voor de periode 2024-2025. Hierbij zal de beleidslijn buitensportaccommodaties worden meegenomen. 

     

10 4.6.7. 61 T Vraag: Hoeveel inwoners maken gebruik van de kwijtscheldingsregeling en zijn ze goed te bereiken? 

    Antwoord: Tot en met 21 september 2023 zijn er 94 kwijtscheldingen toegekend. De uitvoerende instantie (BSOB) is goed te 

bereiken.  
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Schriftelijke vragen (technische en politiek inhoudelijke) inzake Begroting 2024 gemeente Boekel  
 

Fractie : Gemeenschapsbelang Venhorst - Boekel 

Contactpersoon: Jeanne van Eert 
 

Nr. Programma/ 

product/ 

paragraaf 

Blz. Technische 

vraag of 

Politiek 

inhoudelijke 

vraag2 

 

 Gemeenschapsbelang Venhorst- Boekel bedankt het College en ambtenaren voor het aanbieden van de begroting 2024 en meerjarenraming t/m 2028! 

1  D.05 12 T Vraag: Wat is het percentage van de verhoging van de subsidieaanvraag Bibliotheek 

    Antwoord: Antwoord: De gemeente Boekel heeft Bibliotheek De Lage Beemden in 2023 een subsidiebedrag van € 232.598 

(inclusief kostencompensatie 2023, zie B&W besluit 04-07-2023) toegekend. Voor 2024 betreft het een subsidieaanvraag van € 

269.650. Dit betekent een verhoging van bijna 16%.  

     

2 D.03 12 T Vraag: Wat is het percentage van de indexatie voor de verhoogde subsidieaanvraag van GOO 

    Antwoord: Het voorlopig aangevraagde subsidiebedrag voor peuterwerk in 2024 bedraagt € 136.938, rekening houdend met een 

indexering van 6,7% (verwacht door Bureau Buitenhek). Zodra de indexering van het fiscaal tarief definitief bekend is, ontvangt de 

gemeente Boekel een definitieve subsidieaanvraag van GOO Opvang B.V. voor het peuterwerk.   

     

3 E.01 13 T Vraag: Wat is het percentage van de toename van kosten voor Vluchtelingenwerk.  

    Antwoord: Het toegenomen percentage kosten maatschappelijke begeleiding door Vluchtelingenwerk is +/- 16%. 

     

4 E.03 13 T Vraag: Wat is het percentage van de toename van de kosten voor de uitvoering door Meijerijstad.  

    Antwoord: Het toegenomen percentage aan geraamde uitvoeringskosten Dienstverleningsovereenkomst Meierijstad is +/- 

51.6%. 

     

5 E.06 13 T Vraag: Wat is het percentage van de toename van de gestegen loonkosten.  

    Antwoord: Het begrootte percentage van de toename van de gestegen loonkosten is 3%.  
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 Begroting 2023

 
Begroting 2024 

 

 
 

6 4.3.6 44 T Vraag: Kan toegelicht worden waarom het totaal aantal M2 grasland, akkerland, bos, erf-tuin zoveel lager is op basis van 

inventarisatie juni 2023 tov inventarisatie maart 2022 (tabel opgenomen in begroting 2023). 

    Antwoord: De jaarlijkse herijking van 2023 is opgesteld vanuit het perspectief direct verkoopbaar. Voorheen was de aanname dat 

een grasland/ akkerland en bos direct verkoopbaar is, dit is in deze actualisatie herzien.  
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7 4.3.6. 44 T Vraag: kan toegelicht worden waarom gebouwen en bezittingen naar o euro zijn teruggebracht en de gronden naar 290.082,-- 

euro? 

    Antwoord: De jaarlijkse herijking van 2023 is opgesteld vanuit het perspectief direct verkoopbaar. Voorheen was de aanname dat 

de categorie diverse gebouwen direct verkoopbaar is, dit is in deze actualisatie herzien. 

     

8 4.8.2 74 T  

Vraag:  
Graag toelichting wat hier bedoeld wordt?  

-Op basis waarvan wordt de stijging van de grondwaarde voor betreffende jaren bepaald? 

-Welke effecten heeft dit instrument op het grondbedrijf? 

-Welke effecten heeft dit op het bepalen van de grondprijzen voor bedrijf-woningbouwkavels? 

-Wordt in deze beschrijving ook een indicatie gegeven over de prijzen tbv verwerving van gronden? 
 

    Antwoord: A: De stijging van de grondprijs (wij denken dat u de uitgifteprijs bouwgrond bedoelt) wordt bepaald met de 

grondexploitatie van de complexen die u in het voorjaar wordt voorgelegd. Daarin worden de kosten en inkomsten uitgezet in de 

tijd. Daarbij tevens van belang de inflatie en de toe te rekenen rente. Uitkomst is een minimaal kostendekkende grondprijs die 

aan uw raad wordt voorgelegd ter besluitvorming in december.     

B: Zie antwoord bij A. Tijd, kosten aankoop en bouwrijpmaken, rente en inflatie zijn de belangrijkste parameters. 

C: zie hierboven. 

D: Ja, zie hierboven. 
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9 4.6.1 57 T Vraag: Klopt het dat de onderste tabel (gebaseerd op rekentarieven meicirculaire 2023) de uitkomst is op basis van de door de 

gemeenteraad eerder vastgestelde berekeningswijze om tot een OZB opbrengst te komen?

  
 

    Antwoord: De onderste tabel geeft inzage in het verschil tussen de rekentarieven van de meicirculaire 2023 en de tarieven zoals 

opgenomen in de begroting 2024.  

     

10 4.6.1  57 P Vraag: indien bovenstaande vraag met Ja beantwoord wordt.  

- Waarom wordt door het College voorgesteld om van deze door de gemeenteraad vastgestelde berekeningswijze af te 

wijken? 

    Antwoord: Zoals vermeld in begroting 2023 (paragraaf 4.6.1 Onroerende zaakbelastingen) geeft de meicirculaire 2022 dusdanig 

grote verschillen t.o.v. voorgaande jaren dat ervoor gekozen is dat de systematiek niet meer houdbaar is per begrotingsjaar 2023. 
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11 4.6.1. 57 T Vraag: Kan een meerjarig financiële impact worden gepresenteerd indien de systematiek op basis van de rekentarieven 

meicirculaire wordt gehanteerd? 

    Antwoord: De financiële impact voor 2024 bedraagt € 383.218 nadelig, deze zal jaarlijks met 1%l stijgen.  

     

12 3.7 28 P Op basis van de recapitulatie is de begroting vanaf 2026 niet meer sluitend.  

Vraag: welke acties stelt het College voor om vanaf 2026 te komen tot een sluitende begroting? 

    Antwoord: De begroting voor 2024 is sluitend. Dat geldt ook voor 2025. Dat betekent dat we nu niet bij hoeven te sturen. De 

financiering vanuit het Rijk voor de jaren 2026 en verder is (mede door het demissionair worden van het kabinet) met zoveel 

onzekerheden omgeven dat het niet zinvol is om daarop te anticiperen. Maar we houden wat dat betreft wel de vinger aan de 

pols. 

     

13 Algemene opmerking Oproep om dezelfde wijze van presenteren te hanteren. Bv. bij de programma’s tabel “wat mag het kosten”. In het ene jaar wordt 

het gepresenteerd in volledige uitgeschreven bedragen en in 2024 staat er *1000. Dit is niet handig ihk van vergelijken met 

andere jaren. 

    Antwoord: We doen ons best om de begroting op een zo eenduidig mogelijke wijze te presenteren. Daarnaast proberen we ook 

elk jaar weer de begroting duidelijker te maken. Dat brengt echter wel soms ook met zich mee dat, zoals in het voorbeeld, in het 

ene jaar de cijfers net op een iets andere wijze kunnen worden gepresenteerd. We zijn er in dit geval van uit gegaan, dat het 

verschil tussen voluit schrijven van een bedrag en bedragen in duizendtallen niet zodanig groot is dat er daardoor verwarring of 

onduidelijkheid zou ontstaan. 
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Schriftelijke vragen (technische en politiek inhoudelijke) inzake Begroting 2024 gemeente Boekel  
 

Fractie CDA Boekel Venhorst 

Contactpersoon: Gea van Mensvoort 
 

Nr. Programma/ 

product/ 

paragraaf 

Blz. Technische 

vraag of 

Politiek 

inhoudelijke 

vraag3 

 

     

1  A.01 8 T Vraag:  Welke invloed heeft de toename van de salariskosten op de kosten van externe inhuur? 

    Antwoord: In algemene zin heeft de toename van de salariskosten geen directe relatie met de kosten van externe inhuur.  

Wel kan het zijn dat door het verhogen van het salaris de uitstroom mogelijkerwijs kan worden ingeperkt, of dat we er 

gemakkelijker in slagen medewerkers te vinden. Voor zover de inhuur van externen daar betrekking op heeft, zou dat een 

positief effect kunnen hebben op de kosten van externe inhuur. Maar we huren ook bijvoorbeeld externen in voor 

incidentele specifieke activiteiten, die geen relatie hebben met vacatures en salariskosten. 

     

2 A.09 8 T Vraag: Wat wordt hier precies mee bedoeld? Waar zijn de bedragen voor de volgende jaren op gebaseerd?  

    Antwoord: Betreft vrijvallen van diverse taakmutaties als dekking, daar waar de kosten nu functioneel zijn 

opgevoerd in de begroting 2024. Voor 2024 en verder zijn dit, taakmutatie inburgering, taakmutatie asiel 

en taakmutatie Wsw. 

     

3 D.05 8 T Vraag: Is hier sprake van een uitbreiding van de kerntaken? Zo ja, waarvoor en voor welk bedrag? 

    Antwoord: De grootste kostenstijging zit in de personeelskosten. Er wordt geen dienstverlening uitgebreid; de stijging in 

de personeelskosten heeft te maken met een gewijzigde toerekening van de personele inzet aan de gemeente Boekel 

enerzijds – een deel van de personele inzet in Boekel is de afgelopen jaren per abuis doorbelast geweest naar een andere 

gemeenten – en de CAO-ontwikkelingen anderzijds.   

     

4 E.01 9 T Vraag: In hoeverre worden de extra kosten m.b.t. vluchtelingenwerk door het Rijk vergoed?  

    Antwoord: Per gehuisveste volwassen statushouder ontvangen wij een bedrag van € 2.370. Dit bedrag wordt achteraf via 

een decentralisatie uitkering uitbetaald. Er is geen verdere vergoeding door het Rijk voor extra of meer kosten. 

     

5 F.03 en F.04 9 T Vraag: Is het verschil tussen 03 en 04 alleen de BTW component 

    Antwoord: Ja. 
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6 Saldo begr. 7 T Vraag:  Wat betekenen de negatieve jaren 2026 en 2027 voor het provinciale toezicht op de gemeente financiën? 

    Antwoord: Voor de begroting 2024 heeft dit geen effect op het provinciale toezicht. Zie brief van de provincie in iBabs/ 

Ingekomen stukken / ID 637. 

     

7 Overz.invest. 11 T Vraag: Hoe vaak heeft er handhaving plaatsgevonden bij de afsluiting van het Goor? 

    Antwoord: Er is door de boa’s een aantal keer gehandhaafd. Daarbij zijn enkele waarschuwingen gegeven. Reactie van 

automobilisten is dat de navigatie deze weg in de route opneemt. 

     

8 Reserves en 

voorzieningen 

14 T Vraag:  De algemene reserve is ongeveer het tienvoudige van onze minimaal aan te houden reserve. Hoe groot is de kans 

dat we in de toekomst afgestraft gaan worden voor een (te) hoge algemene reserve? 

    Antwoord: Die kans is in zijn geheel niet aanwezig.  

     

9 A/visie participatie 16 T Vraag: Welk bedrag wordt hiervoor opgenomen in de begroting en waar kunnen we dit terugvinden binnen programma 

onderdeel A? 

    Antwoord: Hiervoor is in de begroting 2024 € 65.000 opgenomen. Zie in de financiële begroting kostenplaats 661060 en 

kostensoort 4351000. 

     

10 B/snelfietsroutes 18 P Vraag: Op welke wijze is en wordt er aandacht gevraagd voor de aansluiting van Boekel aan de snelfietsroutes in de regio? 

Dit geldt voor alle windrichtingen. 

    Antwoord: : Dat doen we (ambtelijk) regionaal bij het programma GGA (gebiedsgerichte aanpak verkeer). Bestuurlijk wordt 

dit verankerd in het Poho Ruimte, Mobiliteit en Wonen van het RNOB. Daarin missen we de prio voor de route richting 

Gemert. Dat nemen we separaat met Gemert op. 

     

11 E.  24 T Vraag: Waarom staan voor alleen voor 2023 en 2024 bedragen begroot voor opvang alleenstaande minderjarige 

vreemdelingen? 

    Antwoord: Er staan alleen voor 2023 en 2024 bedragen begroot voor de opvang alleenstaande minderjarige 

vreemdelingen omdat we een pilot zijn gestart voor de duur van 2 jaar. Met de huisvestingslocatie en de zorgaanbieder is 

voor deze periode een overeenkomst aangegaan. Verlengen is na overleg optioneel. 

     

12 E. 25 P Vraag: In de begroting van 2023 staan diverse initiatieven tot het opstellen van visies en uitvoeringsagenda’s, welke in de 

begroting van 2024 worden herhaald. Wat is precies de voortgang in deze projecten?  

    Antwoord: Zoals bij vraag 4 en 6 van de DOP is aangegeven proberen we de balans te houden tussen taken en middelen 

en stellen we zo nodig de prioriteiten bij. De termijnen die daarbij gesteld worden (in de begroting en bijvoorbeeld het 
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collegeprogramma) helpen ons daarbij, maar kunnen ook opschuiven. Dat is niet altijd van te voren in te schatten. 

Daarnaast blijken sommige initiatieven in de praktijk een langere voorbereidingstijd te vergen dan was voorzien. Indien in 

de begroting een initiatief ook in 2024 wordt genoemd, houdt dit in dat we later starten of dat de doorlooptijd langer is 

gedacht. 

     

13 Personeelsbeleid 31 T Vraag: Wat is het verloop van personeel geweest de afgelopen 3 jaren? Is er onderzoek gedaan naar de oorzaak? 

    Antwoord:  

2020:   9,6% 

2021: 12,5% 

2022: 16,0% 

Er is onderzoek gedaan: 1/3 van de gemiddelde uitstroom per jaar betreft medewerkers die met pensioen zijn gegaan. 

Het andere deel bestaat uit stroming die is ontstaan vanwege de toegenomen krapte op de arbeidsmarkt. 

     

14 Belangrijke financiële 

risico’s 

35 T Vraag: Moet het weerstandsvermogen gedekt worden door de algemene reserve of zijn er ook andere reserves die deze 

risico’s af kunnen dekken? Welke zijn dat dan? 

    Antwoord: De financiële risico worden afgedekt door het vrije deel van het eigen vermogen (met name de algemene 

reserve). Overige reserves hebben het kenmerk van een bestemmingsreserve en kunnen derhalve niet worden ingezet.  

     

15 Belangrijke financiële 

risico’s 

35 T Vraag: Hoe kan het dat er geen financiële risico’s meer zijn op het gebied van informatiebeveiliging en privacy? 

    Antwoord: Er zijn altijd financiële risico’s echter hebben we ingezien dat deze niet zijn om te zetten in geld. Derhalve 

hebben we deze doen laten vervallen.  

     

16 Weerstandscapaciteit 43 T Vraag: Wat verklaart het verschil tussen de stille reserves van 2023 en 2024? Wat ligt ten grondslag aan de (negatieve) 

herijking van het onroerend goed? 

    Antwoord: : De jaarlijkse herijking van 2023 is opgesteld vanuit het perspectief direct verkoopbaar. Voorheen was de 

aanname dat de diverse onderdelen direct verkoopbaar zijn, dit is in deze actualisatie herzien. 

     

    Vraag: Wat is de afweging om niet af te lossen en zulke hoge rentekosten te betalen? 

    Antwoord: Daar waar de gemeente beschikt over liquiditeit zal er altijd gekozen worden voor aflossing. In de praktijk 

betekent dit het niet of later aangaan van een nieuwe geldlening.  

     

17 Netto schuldquote 45 T Vraag: Waar bestaan de inkomsten voor bestemmingsreserves uit? 



11 

 

Nr. Programma/ 

product/ 

paragraaf 

Blz. Technische 

vraag of 

Politiek 

inhoudelijke 

vraag3 

 

     Antwoord: Betreft de inkomsten exclusief onttrekkingen uit (bestemmings)reserves.  

     

18 Solvabiliteit 47  T Vraag: Wat is de afweging om niet af te lossen? We betalen hoge rentekosten en de solvabiliteit wordt er niet beter van 

    Antwoord: Deze aanname is niet correct. Zie het antwoord bij het 2e deel bij vraag 16. 

     

19 Groen 52 T Vraag: De coalitie heeft een ambitieus bomenplan. Wat is hiervan gerealiseerd en welke kosten zijn hiervoor begroot? 

    Antwoord: We hebben in 2022 6500 m2 bos en honderden laanbomen geplant. Dit najaar is er wederom een grote 

plantactie, het gaat hierbij om 3500 m2 (voedsel)bos en opnieuw honderden laanbomen. Kosten worden gedekt via 

verschillende budgetten. Onder andere via fonds Vitaal Buitengebied Boekel, inkomsten uit herplantvergoedingen, 

subsidies en woonrijp maken nieuwbouwwijken. Momenteel wordt het groeiscenario verder uitgewerkt.   

     

20 Renteschema 56 T Vraag: Wat is de reden van de toename van de toegerekende rente aan overige taakvelden tov 2023? 

    Antwoord: De gemeente Boekel verwacht over 2024 meer rente te gaan betalen dan over 2023. Volgens de liquiditeit 

prognose dient er een nieuwe langlopende geldlening te worden aangegaan en daarnaast is het te betalen 

rentepercentage gestegen.  

     

21 B  T Vraag: Welke plannen heeft het college voor het verder verbeteren van fiets- en wandelroutes? 

    Antwoord: Hiervoor wordt de basis gelegd in het vast te stellen GVVP dat aan u is voorgelegd. Vervolgens worden de 

beleidskeuzes daaruit vertaal in een uitvoeringsprogramma met tijdstip en kosten in het MUP. 

     

22 C  T Vraag: Wat zijn de interne kosten (gemaakt in 2022 én in 2023, apart uitgesplitst) voor  

- Evaluatie geurbeleid 

- Opstellen nieuw geurvisie/geurbeleid/geurverordening 

    Antwoord: De interne kosten zijn niet bijgehouden. We noteren geen uren per werkzaamheid die we uitvoeren. 

     

23 C  T Vraag: : Wat zijn de totale externe kosten (gemaakt in 2022 én in 2023, apart uitgesplitst) voor  

- Evaluatie geurbeleid 

- Opstellen nieuw geurvisie/geurbeleid/geurverordening 

    Antwoord: 2022: Geen kosten. Eerste factuur is pas gestuurd in 2023. 2023: Er is gewerkt op offertebasis welke in termijnen 

wordt gefactureerd: Totaal voor analyse gegevens, beleidsanalyse, onderzoek milieuruimte is € 3.000. Totaal voor 

alternatievenonderzoek en geurgebiedsvisie is € 14.500. Totaal voor overleg en afstemming is € 2.500. Daarnaast is er een 

stelpost voor extra onderzoek, opstellen Nota zienswijze en aanvullend overleg (geraamd € 5.000 > verwacht wel hoger). 

Tenslotte hebben we zaalhuur Nia Domo 2 x € 415   
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24 C  T Vraag: Wat zijn de nog te verwachte interne en externe kosten voor vaststelling van nieuwe geurvisie en geurverordening? 

    Antwoord: Interne kosten worden niet bijgehouden. Wanneer de geurverordening is vastgesteld (dec.2023) is deze 

opdracht nagenoeg afgerond. Externe kosten: zie vorig antwoord (23).  

     

25 C  T Vraag: Waarom is de invoering van de omgevingswet een PM-post? We zijn met ons omgevingsplan Buitengebied toch al 

volledig klaar voor de toekomst? 

    Antwoord: De omgevingswet en de implementatie daarvan is veel meer dan sec een omgevingsplan voor het 

Buitengebied. Zo dienen we bijvoorbeeld een omgevingsvisie te hebben, dient het omgevingsplan voor het buitengebied 

t.z.t. te worden bijgesteld, zijn ook voor de kommen plannen vereist en moet de wijze van vergunningverlening worden 

aangepast. 

     

26 C  T Vraag: Wanneer gaat gestart worden met de herinrichting van de Kerkstraat? Wat was de oorspronkelijke startdatum voor 

herinrichting Kerkstraat voordat besloten werd op de mobiliteitsvisie te wachten? 

    Antwoord: De Kerkstraat ter hoogte van de Zuidwand en Sint Agathaplein komt in 2024 tot uitvoering. Voor de verdere 

delen van de Kerkstraat is de investering in 2026-2027 opgenomen. Het exacte uitvoeringsjaar ia afhankelijk van de 

uitkomst van het GVVP-MUP, het klimaatadaptief inrichten en combinatie van weg en rioolbeheer. 

     

27 C  T Vraag: Wanneer gaat gestart worden met de herinrichting van het St. Agathaplein? Wat was de oorspronkelijke startdatum 

voor herinrichting St. Agathaplein voordat besloten werd op de mobiliteitsvisie te wachten? 

    Antwoord: De herinrichting van het plein is gekoppeld aan het gereedkomen van de Zuidwand fase 2. Dat is altijd zo 

geweest. Die schuift dus mee met de planning Zuidwand. Huidig idee is dat de Zuidwand fase 2 vanaf 2026 in uitvoering 

komt. Herinrichting van het plein wordt dan 2027-2028. 

     

28 D  P Vraag: Kan het college de urgentie en toegevoegde waarde schetsen van het opstellen van een Notitie Toerisme & 

Recreatie? In hoeverre zijn de ontwikkelingen op Boekels Ven leidend voor deze notitie? 

    Antwoord: Door veel ontwikkelingen binnen onze gemeente op het gebied van toerisme en recreatie wordt het steeds 

belangrijker dat we over ons beleid goed nadenken. We moeten in beeld brengen of wat we doen blijvende meerwaarde 

biedt voor onze ondernemers, inwoners en bezoekers. Hiervoor wordt onderzoek gedaan waarbij de resultaten de basis 

vormen voor de visie en het uitvoeringsprogramma. De ontwikkelingen op Boekels Ven vormen een belangrijk onderdeel.  

     

29 D  T/P Vraag: Kan het college de urgentie aangeven wat qua planning het vervolgproces is rondom onderwijshuisvesting? 

(Wanneer) Kan het college de raad informeren in potentiële locaties 
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    Antwoord: In Q3 en Q4 van 2023 wordt met het onderwijs de gewenste denkrichting bepaald. Deze denkrichting wordt in 

Q1 en Q2 van 2024 uitgewerkt in oplossingsrichtingen. 

     

30 C  P Vraag: Wat is de voortgang van casus Braks op De Elzen? Heeft het college nog steeds vertrouwen in een goede afloop 

voor deze casus overeenkomstig eerder aan de raad is gepresenteerd? 

    Antwoord: Er is recent overleg met de heer Braks geweest waarover u op korte termijn apart wordt geïnformeerd. 

     

31 C  T/P Vraag: Is het college het met het CDA eens dat het beter is om voldoende grondposities te blijven verwerven, zodat we 

ook in de toekomst inwoners en ondernemers kunnen huisvesten? 

    Antwoord: Ja. Van belang daarbij is echter een juiste afweging tussen kans en investeringsrisico. De gemeente heeft dit 

vastgelegd middels het voeren van een situationeel grondbeleid. 

     

32 C  P Vraag: Wil het college alsnog versneld kijken naar alternatieven voor bedrijventerreinen, nu bekend is geworden dat in het 

meest gunstige scenario pas eind 2024 ruimte komt voor bedrijventerreinen? 

    Antwoord: Zoals met u gedeeld ligt onze prio op het ten uitvoer brengen van de huidige plannen. Het opstarten van een 

nieuw plan met voldoende omvang gaat naar verwachting geen snellere resultaten boeken dan de huidige weg. 

     

33 D  P Vraag: Welke knelpunten heeft het college gesignaleerd op gebied van voorzieningenniveau i.c.m. het snel groeiende 

aantal inwoners van de gemeente?  

    Antwoord: 

Afgezien van het probleem met de huisartsen zijn er geen andere problemen. We anticiperen op voldoende voorzieningen 

door investeringen Zuidwand en later ook op de huisvesting onderwijs. 

     

34  12 T Vraag: Is het college bereid bij vervanging van armaturen (verLEDen) nog een stap naar voren te zetten door te kijken naar 

innovatieve(re) verlichting, zoals wordt toegepast in vele gemeenten (o.a. Hengelo, Woensdrecht en Assen) en waarbij 

verlichting wordt gedimd/versterkt op basis van verkeersintensiteit en verlichting gecombineerd kan worden met bijv. 

camera’s, geluid- en luchtkwaliteit en 5G-sensoren? 

    Antwoord: Die bereidheid is er. We zijn nu de grootschalige omschakeling naar LED aan het voltooien. Volgend jaar is die 

afgerond. Onderdeel daarvan is dat we op bepaalde uren de verlichting kunnen dimmen. De omschakeling zelf en het 

dimmen leiden tot een substantiële energiewinst. Dat ronden we eerst af. Vervolgens kijken we naar verdere 

besparingsmogelijkheden. 
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1  4.3.2. 35 T Vraag:  Afgeven garanties: gewaarborgde geldleningen BW. Welke systematiek is van toepassing voor zorginstellingen die failliet 

gaan?  

    Antwoord: De gemeente heeft geen direct risico bij faillissement van zorginstellingen – deze zijn veelal Wlz gerelateerd. Vanwege 

de landelijke doordecentralisatie en de afschaling van Wlz landt de zorgvraag en de begeleiding wel steeds meer lokaal. 

     

2 4.3.3. 39 T Vraag:  Wat zijn de sturingsinstrumenten, wie zetten deze in en hoe vindt besluitvorming hierover plaats?   

    Antwoord: Besluitvorming vind plaats middels het vaststellen van de grondbedrijfrapportage in het voorjaar en het vaststellen 

van de grondprijzen in december.  In de grondbedrijfrapportage wordt ingegaan op de risico’s en de sturingselementen. 

     

3 4.3.5.8 49 T Vraag: Betekent dit nu dat er geen exploitatieruimte is voor de begroting 2026 en 2027? Hoe moeten wij dit duiden?  

    Antwoord: : Op dit moment laten de jaren 2026 en 2027 een tekort zien. De lobby voor extra middelen voor gemeenten vanuit de 

VNG richting het Rijk is volop gaande. Na de 2e kamerverziekingen zal er na coalitie vorming meer duidelijkheid ontstaan wat de 

gemeente gaan toekomen. Wij verwachten dat dit in de mei- of september circulaire 2024 gepresenteerd zal worden. 

     

4 4.3.4.  42 P Vraag:  Oorlog Oekraïne: Hoe worden ramingen nu verdisconteerd in de begroting?  

    Antwoord: In de begroting 2024 is hier geen rekening mee gehouden. Op dit moment is nog niet duidelijk hoe en hoeveel 

middelen het Rijk voor 2024 hiervoor beschikbaar stelt.  

     

5 4.3.4. 42 P Vraag: Oorlog Oekraïne: Is er zicht op de bijdrage van het rijk en hoe groot is deze precies? 

    Antwoord: Voor 2024 is dit nog niet bekend. Voor 2023 is de verwachting dat de inkomsten de uitgaven overstijgen.  

     

6 4.3.4. 42 P  Vraag: Oorlog Oekraïne: Is er een kostendekkende bijdrage vanuit het rijk? 

    Antwoord: Voor 2024 is dit nog niet bekend. Voor 2023 is de verwachting dat de inkomsten de uitgaven overstijgen.  

     

7 4.3.6. 43 P/T Vraag: Welke redenen/argumenten/besluit is/zijn er voor het op nul stellen van gebouwen en bezittingen?  

    Antwoord: : De jaarlijkse herijking van 2023 is opgesteld vanuit het perspectief direct verkoopbaar. Voorheen was de aanname 

dat de diverse onderdelen direct verkoopbaar zijn, dit is in deze actualisatie herzien. 
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8 4.3.8.5. 49 T Vraag: Wat is de reden dat de exploitatieruimte voor 2024 en 2025 beduidend lager is dan de begroting 2023?  

    Antwoord: Zie het ‘financieel totaaloverzicht’ wat is aangereikt met de voorjaarsnota 2023 en de begroting 2024.  

 

 
 


